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Rashell: Preden nadaljujem, vam moram povedati, da nimam podrobnih informacij o Zemlji s 

perspektive s površja kot Swaruu, niti ne govorim toliko jezikov. Prav tako nimam tako razširjene 

perspektive astralnega sveta kot ona, vendar imam svoje izkušnje. In odprta sem za to, kar 

potrebujete in česar ne potrebujete. Moja sedanja posadka ni usposobljena. Ne govorijo 

nobenega jezika ali pa jih govori le malo. To ni v središču pozornosti ali namenu te posebne ladje. 

 

Gosia: Swaruu nam je povedala, da si bila njen mentor. Zelo dobro je govorila o tebi. 

 

Rashell: Da, bila sem njen učitelj in inštruktor. Zdaj pa sem njena učenka. In še ena stvar, ki jo 

želim pojasniti. Swaruu je dejala, da ne zastopa Taygete, še manj pa Federacije in da zastopa le 

samo sebe. Pri meni je ravno obratno. Tu uradno zastopam Taygeto kot članica njenega Visokega 

Sveta Taygete in kot predstavnica Taygete pred Federacijo jo zastopam tudi tukaj. To je natanko 

moje delo in moja vloga tukaj. Moj položaj tukaj si lahko razlagate s človeško terminologijo kot 

položaj veleposlanika. Veleposlanik med raso in civilizacijo Taygete ter drugimi tukaj prisotnimi 

rasami. Prav tako veleposlanik med Taygeto in Zemljo. 

 

Gosia: Ok, in še vprašanje. Če predstavljaš Federacijo in je bilo v nasprotju z razkritjem, s katerim 

se je ukvarjala Swaruu ... kakšen je zdaj tvoj položaj? 

 

Rashell: V veliki meri zaradi mojega pritiska Federacija uradno podpira Swaruu in njeno delo. 

 

Gosia: Videoposnetki, ki jih ljudje nalagajo s prošnjami za pomoč Federaciji in dobronamernim 

rasam, ... je to koristno? Swaruu je odgovorila, da je, veliko. Ali jih upoštevajo? 

 

Rashell: To zelo pomaga, saj ni samo Federacija tista, ki prisluhne. Tudi druge pozitivne skupine, 

kot so Zveza Sfer, Svet Petih, Svet Devetih in druge. 

 

Gosia: Kaj so Svet Petih in Devetih? To je zame nekaj novega. Mislila sem, da obstajata samo dve 

frakciji. Federacija in Sfere. 

 

Rashell: Oh, ne, obstaja toliko frakcij, da jih je nemogoče razumeti, dovolj je le vedeti, ali so 

pozitivne ali ne. To je znano le po njihovi frekvenci. Tisti dve, ki ju omenjaš, sta največji, vendar 

jih je še več. 
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Robert: Ali imajo pri vsem tem kakšno vlogo zemeljski Agarthani? 

 

Rashell: Agartha je uradno del Federacije. Z njimi se dogaja to, da imajo kot rasa toliko težav, da 

ne delujejo več kot člani. So del problema, ki ga je treba rešiti na Zemlji. 

 

Gosia: Razumem Rashell. In ali ti je ta všeč ta vloga? Mora biti precej težka. 

 

Rashell: Da, to je zahtevno delovno mesto. Velikokrat precej frustrirajoč, saj je interakcija med 

različnimi rasami zelo zapletena. Samo zato, ker so pozitivne rase, še ne pomeni, da se vedno 

dobro razumejo, saj prihaja do nejasnosti. Najpogostejša je med rasami, ki se imenujejo hladne 

in logične, ter čustveno temperamentnimi rasami. To je diplomatska nočna mora. 

 

Gosia: Razumem. Rashell, ko izkorišča čas, ko si zdaj z nami ... v katerem letu si prišla točno kot 

Taygetci? 1952 da? IN ZAKAJ? Kaj je povzročilo vaš prihod tistega leta? In ali si bila prisotni že na 

tisti odpravi? 

 

Rashell: V Zemljino orbito sem prišla leta 1952 kot del prve odprave Taygete kot odziv na atomske 

poskuse in kampanjo sestrelitve Federacije in njenih prijateljskih ladij v tistih letih in še prej. Kot 

svetovalka sem bila del posadke prve velike ladje tukaj. To je bila moja prva odprava na Zemljo. 

Vendar sem imela izkušnje tudi od drugod. 

 

Gosia: Sestreljene ladje? Lahko prosim poveš kaj več o tem? 

 

Rashell: Dve ladji, Roswell in Aztec, sta javno znani, vendar je bilo v 40. do 70. letih prejšnjega 

stoletja sestreljenih približno 40 ladij različnega izvora. Nobena od Taygete. 

 

Gosia: Kdo jih je sestrelil? 

 

Rashell: Ladje, kot sta bili dve v Roswellu, so bile sestreljene z uporabo usmerjenih mikrovalov, 

ki so prihajali iz vojaških radarjev. To je bilo povsem namerno. Mikrovalovna energija moti 

senzorje nekaterih ladij in zaslepi njihove računalnike. Zaradi tega ne morejo poznati natančne 

frekvence gravitacijskega toka, v katerem se ladja nahaja. To povzroča napake v sistemih za 

odpravljanje gravitacije. Posledica so nesreče. Te ladje so večinoma sestrelili Američani in njihovi 

zavezniki, pozneje pa tudi Rusi. 

 

Robert: Na teh ladjah je bilo veliko žrtev med nezemeljskimi bitji. Njihov namen je bil pridobiti 

tehnologijo nezemljanov, drži? 

 

Rashell: To drži. 

 

Gosia: Toda te nezemeljske ladje niso bile pripravljene na to in niso imele zaščitnega sistema, da 

se to ne bi zgodilo? Ali niso imele kakšnega opozorilnega sistema? 

 



Rashell: Zdaj ga imajo. Toda takrat ga niso imeli. Ali pa ga niso imele vse rase. Taygeta: Da, imeli 

smo ga. Toda ladje Taygete imajo za razliko od tistih, ki jih uporabljajo številne druge rase, več 

načinov ali pogonskih sistemov. Če eden odpove, se vključijo drugi. Dve ladji Zeta Reticuli, 

sestreljeni v Roswellu, sta na primer delovali le s pogonom manipulacije in ukinitve gravitacije. 

 

Gosia: Rekla si, da so ju sestrelili Rusi in Američani. Toda bili so Rusi in Američani v smislu, da je 

bil to CABALA? Reptili? Ali čisti ljudje? 

 

Rashell: To je Kabala. In delovala je tudi iz Rusije. Hladna vojna je bila izmišljena. Nadzirali so obe 

strani. 

 

Robert: Želiš reči, da so ti nezemljani mislili, da smo na Zemlji vsi svetniki? 

 

Rashell: Ne svetniki, nikakor. Prej so mislili, da so ljudje bolj primitivni. V tehnološkem smislu. 

 

Gosia: Zeta Reticuli vau. Kolikor razumem, so to bitja, ki so izgubila povezavo z Virom in so imela 

z ljudmi nek zloben načrt. To sem nekje prebrala. 

 

Rashell: To se bojim, da ni res. V vsakem primeru bi se to nanašalo na Sive iz Oriona in ne na 

Reticule. In vsakdo ima povezavo z Virom. Vir razume tako pozitivno kot negativno, saj ne presoja, 

temveč samo je. Presojanje je lastnost le utelešenih bitij z omejenimi točkami pozornosti. (To so 

besede Swaruu). Zeta Reticuli so majhni pozitivni Sivi, ki jih mnogi imenujejo Vrtnarji. 

 

Gosia: Zeta Reticuli so torej Vrtnarji? Samo v pojasnilo. 

 

Rashell: Med drugim, da. Večinoma Zeta. Orionski so negativni. Zeta Reticuli so pozitivni Vrtnarji, 

katerih naloga je skrbeti za biologijo planeta ali planetov. Vrtnarji, vsi so pozitivni. Lahko rečemo, 

da delajo za Vir. Le da so dandanes orionski že veliko spremenili in so zdaj zelo pozitivno 

naravnani. Toda ta prehod izključuje Sive. Imenujejo se Maitre in so znani kot Visoki Sivi. Verjeti 

je, da so bili biološka stvaritev Orionovih Reptilov. Povedati moram tudi, da obstaja vsaj 165 

različnih ras ali vrst Sivih. 

 

Robert: Maitre so na Marsu. 

 

Rashell: Res je. Prevladovali so na tretjini Marsa. In so na Zemlji v podzemnih bazah. Sodelujejo 

z Reptili in Kabalo. 

 

Robert: Rashell glede na tvoja pogajanja z Vlado ZDA, kdo je nad Piramido? 

 

Rashell: Trenutno se mi ne zdi primerno, da bi objavili to informacijo. 

 

Robert: Razumem, hvala, Rashell. Na Zemlji prevladujejo te rase. Ali obstaja nekakšna pogodba, 

zaradi katere je Zemlja izgubila vso svojo suverenost? 



Rashell: Obstaja veliko pogodb, nekatere so stare več tisoč let. Nove pogodbe je v tridesetih letih 

prejšnjega stoletja sklenila nacistična Nemčija, v petdesetih letih pa Američani (prav tako pod 

nacističnim nadzorom). V petdesetih letih je Eisenhower sklenil pogodbo o izmenjavi tehnologije 

za svobodo izkoriščanja človeške populacije, med drugim za ugrabitve in poskuse. 

 

Robert: To pomeni, da je bil Eisenhower del Kabale? 

 

Rashell: Iskreno, še vedno ne razumemo njegove vloge znotraj Kabale. Ker se po eni strani zdi, da 

je z njimi, po drugi strani pa se zdi, da je prebivalstvo in vlado opozoril na težave in nevarnosti 

Kabale. Da, on je bil tisti, ki je sklenil to pogodbo, čeprav so to do leta 1937 storili tudi nacisti. 

 

Gosia: Če je podpisal to pogodbo, ... za to ni nobenega opravičila. 

 

Rashell: Na žalost je bil on tisti, ki jo je sprejel. Na tej točki, kako želiš nadaljevati s to temo? 

 

Gosia: Lahko te vprašam več o Eisenhowerju ali ... Jaz bi raje vprašala več o trenutnih razmerah, 

povezanih z osvoboditvijo Zemlje. Kajti Eisenhower je v nekem smislu preteklost. In morda se 

lahko o tem pogovarjamo pozneje. 

 

Rashell: Okej, čeprav je vse po svoje povezano. 

 

Gosia: V tem primeru razloži to povezavo, prosim, če želiš. Ne razumem veliko o politiki ... in 

prepričana sem, da je to razlog, da ne vidim povezav med stvarmi, kot jih vidiš ti. 

 

Rashell: To je v redu. Pojdimo postopoma in po delih. 

 

Gosia: Okej, potem. Vrnimo se na začetek. Pred Eisenhowerjem. Prišli ste leta 1952. In kaj se je 

zgodilo? Kaj ste odkrili in kako ste ocenili razmere na Zemlji? 

 

Rashell: Takrat je bila celotna Federacija opozorjena zaradi dogodkov po drugi svetovni vojni, 

zlasti zaradi detonacije jedrskega orožja. Znano je, da jedrska detonacija preide ali vpliva na več 

eksistenčnih dimenzij ali ravni hkrati. To je tu poimenovano kot "skalarno", vendar ima lahko na 

Zemlji različen pomen. 

 

Rase, ki so najbolj podobne človeški rasi, so si bile vedno bližje in so bolj posegale vanjo kot tiste, 

ki si niso. Zato je bilo vse odvisno od Taygeta. Po pregledu razmer iz orbite smo poskušali poslati 

dve posadki lovskih ladij z imenom "Sandclock" (Peščena Ura) v '30, da bi preusmerili - ustavili 

nacistični razvoj, ki je sprožil Drugo Svetovno Vojno in razvoj jedrskega orožja. Posadki ladje 

Sandclock sta potovali od leta 1952 do leta 1937 in sodelovali z nacisti. 

 

Gosia: Potovanje skozi čas? 

 

Rashell: Da. Lovske ladje z zmogljivostjo Sandclock potujejo v času. Oglejte si ta videoposnetek. 



https://www.youtube.com/watch?v=3udiwFc2KVw To smo mi. 

 

Robert: Maria Orsich je Taygetka? 

 

Rashell: Da. Spet je bila resnična zgodba izkrivljena in zdi se, da sodelujemo z njimi, z nacisti, ko 

poskušamo preusmeriti dogodke, poskušamo spremeniti zgodovino. 

 

Gosia: To so risbe ali fotografije? 

 

Rashell: To so risbe s fotografij. Maria Orsich je bila pravzaprav Savya iz Erre. Mislim, da na teh 

fotografijah nisem jaz, čeprav sem bila tam. Bila je vodja odprave. In ja, mogoče je bilo ustaviti 

napredek nemških preiskav o jedrskih bombah. Zaustavljeno je bilo napredovanje nacističnih 

laboratorijev za pridobivanje težke vode. 

 

Gosia: Torej je bila misija uspešna? Swaruu je vedno govorila, da kolektivne časovnice ni mogoče 

spremeniti. 

 

Rashell: Delno uspešna. In misija je bila le delno uspešna in ne povsem uspešna iz razlogov, ki jih 

je pozneje pojasnila Swaruu iz Erre (prav tako pilotka bojnega letala z usposobljenostjo "peščene 

ure"). Toda misija je bila nujna. Treba je bilo posredovati in se infiltrirati v takratno nemško 

družbo. In z našim videzom to ni bilo težko. 

 

Gosia: Samo vi ali še več Taygetcev? 

 

Rashell: Dve posadki po 7. Skupaj 14. Dve ladji, moški in ženske. 

 

Gosia: Kako dolgo ste ostali? In 3D vas ni prizadel? 

 

Rashell: Nismo ostali dlje kot dva tedna in smo se vračali nazaj, samo da bi se spet vrnili. 3D nas 

je prizadel. Tam ne moremo biti dolgo, ne da bi zboleli. 

 

Gosia: To mora biti odvratno in strupeno, kajne? Kakšen je občutek biti v 3D? Prihajaš iz 5D? 

 

Rashell: Občutek je povsod testen. Počutiš se bolnega in počasnega. Gravitacija je zelo močna in 

zaradi nje se počutiš zelo šibkega. Vse smrdi, vse vpliva nate. Energija je zelo nizka. Občutek je, 

kot da bi hodili po vodi do stegen, hodite s težavo. Potrebujete veliko okrevanja in spanja, potem 

ko ste bili v 3D le kratek čas. In to vpliva na tvojo duševnost. To je depresivno. Znižuje vibracijo. 

Zaradi tega lahko začnete manifestirati negativne stvari. 

 

Robert: Ritem zgodovine bi se brez vašega posredovanja zelo spremenil? 

 

Rashell: Po Swaruu bi bil rezultat enak, če bi Nemci prvi imeli bombo, ker je Nemčija izgubila 

vojno, nacisti pa so zmagali. Ti so se le izselili v Združene države Amerike. 

https://www.youtube.com/watch?v=3udiwFc2KVw


Gosia: Kako pa vam je uspelo izvesti to posredovanje kljub vsem zakonom o nevmešavanju? Kaj 

je v tem primeru rekla Federacija? 

 

Rashell: Federacija je sprejela posredovanje posadk "peščene ure" v 30. do 45. letih, ker je šlo le 

za kirurško misijo. Pravna utemeljitev posega pa je temeljila na zaustavitvi uporabe jedrske 

energije na splošno, ne le v vojne namene. To je preklicalo številne pododdelke neintervencije in 

je glavni vzrok za množični prihod Federacije od leta '52 naprej. Jedrska energija v človeških rokah 

je osnova, zaradi katere smo tu vse do današnjih dni. 

 

Gosia: Hvala. Zanima me, ali lahko vse to delim Rashell? 

 

Rashell: Ni za kaj. Da, vse lahko deliš razen, če se o tej ali oni temi ne dogovorimo drugače. Če 

želiš deliti o tem, kdo sem, ti moram dati še eno informacijo, ki vas bo zanimala. Po materi sem 

pol Taygetka, po očetu pa pol Antarijka. Rodila sem se na Temmerju, vendar sta obe kulturi moji. 

 

Gosia: In kakšni so? Kakšna je razlika med njimi in Taygetci? 

 

Rashell: Za razliko od mnogih drugih ras se Antarijci lahko razmnožujejo s Taygeto, zelo malo jih 

lahko. V bistvu smo ista rasa. Le Taygetci so po videzu večinoma svetlolasi in imajo modre ali 

zelene oči. Antarijci imajo običajno temne lase zelo belo kožo in večinoma zelene oči. Vse, kar 

opisuje Taygeto, velja tudi za Antarijo. Razlike so majhne. Zato so združljivi. Moji lasje so temno 

rjavi, koža bela, oči pa zelene. Visoka sem 160 cm in se vidim kot 25-letna ženska. Rodila sem se 

20. maja v zemeljskem letu (izračunano) 1832. 

 

Gosia: To je lepo, veliko se identificiram z ljudmi z belo kožo in temnimi lasmi, bolj kot z 

blondinkami! Swaruu nam je povedala, ne da bi to odkrito povedal, da tukajšnji ljudje niso preveč 

čedni. 

 

Rashell: Tvoja DNK še ni popolnoma aktivirana. Ste karikatura svoje prave postave, ki bi bila 

pravilna interpretacija vašega ustvarjalnega namena, da se kot duše utelesite. Poleg tega je 

večina ljudi tam bolnih in se stara kot posledica linearnega dojemanja časa. 

 

Gosia: Ha! Mi smo hodeče karikature. Kakšna škoda. No, to je to, kar je. Pomembno je, da 

sprejmemo svoje pomanjkljivosti. Druge poti ni. In vedeti, da smo več. In da je to le naša začasna 

obleka. 

 

Rashell: Swaruu pravi, da je to del izkušnje, učenja, ki prihaja iz bivanja tam. 

 

Gosia: Da, doživljamo, da smo grdi in pomanjkljivi. Rekla je, da je to tudi zaradi kontrasta. Da bi 

imeli izkušnjo, da potem postanemo popolni. 

 

Rashell: To je res, da. 

 



Gosia: Rashell kako se počutiš, ko se pogovarjaš z nami? Utrujena? Swaruu je včasih utrujena, ko 

govori z več ljudmi hkrati. 

 

Rashell: Ne. In čutim veliko domačnosti. Včeraj sem bila napeta. Ampak ne več. 

 

Gosia: Če hočeš, bomo to za danes zaključili Rashell. In brez skrbi. Z nami lahko vedno deliš 

karkoli. Smo zelo odprti in strpni. In nismo več tako živčni, ko se pogovarjamo z vami. Počutimo 

se, kot da bi se pogovarjali s prijateljem. 

 

Rashell: Swaruu je poskusila vse naenkrat in večinoma ji je uspelo. Na primer, sočasno 

komuniciranje s tremi ali štirimi različnimi ljudmi in to samo z enim očesom! 

 

Gosia: Uboga stvar. No, vidimo se spet v nedeljo, ja? Hvala, ker si bila z nami. V veselje mi je bilo 

govoriti s tabo. Nasvidenje, Rashell! 

 

Rashell: Tudi meni. Spočij se in dobro noč obema. Nasvidenje! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Prevedel: Stane 

 


